
Møteprotokoll

Utvalg: Karmøy ungdomsråd
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 25.08.2021
Tid: Kl. 12:30

Følgende medlemmer møtte
David Alsaker
Håvar Benestvedt
Idunn Tho
Karoline Haugeberg
Mari Ferkingstad Liknes
Nickolas Frugone
Radoslaw Robert Zielinski
Zahra Karimi

Forfall
Vilde Tvedt Sellevold

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Saksliste godkjent.

Radoslaw Robert Zielinski foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med
møteleder:
Mari Ferkingstd Liknes og Nickolas Frugone.

Forslaget fremsatt av Zielinski enstemmig vedtatt.

Møteslutt: 14:43
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015/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ  

016/21 Evaluering av guttedag ved helsestasjon for ungdom  

017/21 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig innsats»  

018/21 Samlesak for referatsaker  

007/21 Norges Bygdeungdomslag med spennende prosjekt for lokal 

ungdom! 

 

019/21 Samlesak for spørsmål  
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014/21 Innspill til budsjett 2022 - Ungdomsrådet 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett for 2022: 
 
 
 
 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Ungdomsrådet diskuterte seg i mellom og kom frem til følgende innspill til budsjett- og økonomiplan 
for 2022: 
 
- Ungdomsrådet ønsker at det fokuseres på sunnere mat i kantinene ved kommunes ungdomsskoler. 
Det bør også være et mer eller mindre likt tilbud ved alle skolene.  
- Ungdomsrådet ønsker at det innføres gratis skolefrukt ved ungdomstrinnet 
- Ungdomsrådet ønsker at det i større grad skal jobbes for bedre ungdomsfritidstilbud i kommunen, 
herunder mer tilgejgenliggjøring av ungomsklubber og informasjon om de eksisterende tilbudene 
ved ungdomsklubbene. Det er viktig med livssynsnøytrale ungdomsfritidstilbud.  
- Ungdomsrådet ønsker at det jobbes med å få på plass lysløyper i alle byer/tettsteder i kommunen.  
 
Forslaget var enstemmig fra samtlige medlemmer i ungdomsrådet.  
 

KUR - 014/21 Vedtak: 

- Ungdomsrådet ønsker at det fokuseres på sunnere mat i kantinene ved kommunes ungdomsskoler. 
Det bør også være et mer eller mindre likt tilbud ved alle skolene.  
- Ungdomsrådet ønsker at det innføres gratis skolefrukt ved ungdomstrinnet. 
- Ungdomsrådet ønsker at det i større grad skal jobbes for bedre ungdomsfritidstilbud i kommunen, 
herunder mer tilgejgenliggjøring av ungomsklubber og informasjon om de eksisterende tilbudene 
ved ungdomsklubbene. Det er viktig med livssynsnøytrale ungdomsfritidstilbud.  
- Ungdomsrådet ønsker at det jobbes med å få på plass lysløyper i alle byer/tettsteder i kommunen.  
 

 

 

015/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

24.08.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen og Ravnsnæs foreslo følgende fellesforslag fremlagt av Reiersen: 
Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
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med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
Fellesforslaget fra Reiersen og Ravnsnæs enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 017/21 Vedtak: 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 015/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 

saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

 

 

016/21 Evaluering av guttedag ved helsestasjon for ungdom 
 

Kommunalsjef helse og omsorgs forslag til vedtak: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at:  

·  Evalueringen av guttedag ved helsestasjon for ungdom tas til orientering.  
·  Den etablerte HFU guttedag avsluttes og slås sammen med det ordinære HFU tilbudet. 
·  Det fortsettes med god markedsføring av tilbud om Helsestasjon for ungdom til guttene. 

 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Zielinski foreslo:  
Guttedag ved helsestasjon for ungdom videreføres ut 2021 og det foretas en spørreundersøkelse for 
alle akutelle i målgruppen for å kartlegge om man har hørt om tilbudet.  
 
Ungdomsrådet stiller seg spørrende til om informasjonen om tilbudet er godt nok markedsført.   
 
Ungdomsrådet tilsluttet seg enstemmig forslaget.  
 

KUR - 016/21 Vedtak: 

Guttedag ved helsestasjon for ungdom videreføres ut 2021 og det foretas en spørreundersøkelse for 
alle akutelle i målgruppen for å kartlegge om man har hørt om tilbudet.  
 
Ungdomsrådet stiller seg spørrende til om informasjonen om tilbudet er godt nok markedsført.   
 



Side 5 av 6 

 

 
 

 

 

017/21 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig innsats» 
 

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Tidlig innsats» til orientering.  
 
 
 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 017/21 Vedtak: 

 

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Tidlig innsats» til orientering.  
 
 
 

 

 

018/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

 

 

KUR - 018/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

007/21 Norges Bygdeungdomslag med spennende prosjekt for lokal ungdom! 
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KUR - 007/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 

 

 

 

019/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

25.08.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

 

 

KUR - 019/21 Vedtak: 

1. Absurd Film snakket om den tredje filmen som skal lages til ungdomsrådet. Filmen skal være en 
promoteringsfilm. I den forbindelse er det ønskelig at det filmes fra et møte i ungdomsrådet. Filming 
skjer  i ungdomsrådets møte 21. september. Det er viktig at alle har på seg ungdomsrådsgenseren. 
Videre er det behov for 3 stykker som kan bli filmet å fortelle litt om hvorfor de er med i 
ungdomsrådet. Alle som ønsker dette sender dette over til sekretær/koordinator for ungdomsrådet 
så snart som mulig.  
 
2. I forrige møte var det spørsmål om at appen "Showbie" skulle forsvinne. Det var flere elever og 
lærerer som var bekymret for dette. Koordinator for ungdomsrådet Kristin Benestvedt orienterte om 
at Showbie trolig vil forsvinne, men at det ikke er før om 2 år. Dette forutsetter imidlertid at det blir 
en god overgang og at man finner en tilsvarende app som er like god.  
 
3. Ungdomsrådet i Haugesund skal ha ungdomskonferanse 8. september og har invitert 3 stk. fra 
Karmøy ungdomsråd. Dette må besvares innen 1. september. Leder og nestleder stiller (Zielinski og 
Tho), og Frugone ble trukket ut til å stille. Haugeberg er første vara, og Karimi er andre vara.  
 
4. Sekretær , Lene Yvonne Kvilhaug, viste til nominering av årets ungdsomskommune 2021. Et 
samstemt ungdomsråd var enig i at de ønsket å nominere Haugesund ungdomsråd for sitt gode og 
proaktive arbeid. Leder og nestleder utformer et nominasjonsbrev og sender dette inn på vegne av 
Karmøy ungdomsråd.  
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